
      Protokół z XXXIII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 29 czerwca 2017 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXXIII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-02.7123.255.2017.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-02.7123.274.2017.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-02.7123.302.2017.BS 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

 z pismem ML-02.7123.304.2017.BS 

4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie 

z pismem ML-02.7123.315.2017.MM 

4.6 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.335.2017.MM 

4.7 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.336.2017.MM 

4.8 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie 

z pismem ML-02.7123.379.2017.BS 

4.9 ustawienia znaku zakazu zatrzymywania się B-36 na ul.  Burzowej w Krakowie od nr 8 

do wiaduktu kolejowego od strony rowu burzowego 

4.10 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Krakowa 

4.11 odwodnienia terenów w osiedlach Lubocza, Łuczanowice i Grębałów 

4.12 ustalenia ostatecznej hierarchicznej listy zadań w ramach programu „Nowa Huta dziś !” 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 



ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXXIII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

Dalszą część Sesji prowadził Zastępca Przewodniczącego Rady Pan Andrzej Dziedzic 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.255.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.255.2017.MM 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.274.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.274.2017.MM 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.302.2017.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.302.2017.BS 
 

ad.4.4.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.304.2017.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.304.2017.BS 

 
ad.4.5.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem 

ML-02.7123.315.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem ML-02.7123.315.2017.MM 

 

ad.4.6.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach 

zgodnie z pismem ML-02.7123.335.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-

02.7123.335.2017.MM 
 

ad.4.7.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.336.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 



Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.336.2017.MM 
 

ad.4.8.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.379.2017.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.379.2017.BS 
 

ad.4.9.  ustawienia znaku zakazu zatrzymywania się B-36 na ul.  Burzowej w Krakowie od nr 8 do 

wiaduktu kolejowego od strony rowu burzowego 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu. 

Głos w tej sprawie zabrali: p. G. Rojewski, p. J. Wójcik, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustawienia znaku zakazu 

zatrzymywania się B-36 na ul.  Burzowej w Krakowie od nr 8 do wiaduktu kolejowego od strony 

rowu burzowego 
 

ad.4.10.   Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Krakowa 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 

Następnie głos zabrali: p. S. Adamczyk, p. L. Zaleński, p. J. Kawa, p. St. Madej, p. K. Frankiewicz 

p. A. Michalczyk, p. A. Zdziebko, p. A. Dziedzic, p. W. Wojnarski, p. Ł. Sęk 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie Studium Uwarunkowań 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Krakowa w głosowaniu: za- 15, przeciw – 1, 

wstrzymało się – 0. 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
 

ad.4.11.   odwodnienia terenów w osiedlach Lubocza, Łuczanowice i Grębałów 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie odwodnienia terenów  

w osiedlach Lubocza, Łuczanowice i Grębałów 
 

ad.4.12.   ustalenia ostatecznej hierarchicznej listy zadań w ramach programu „Nowa Huta dziś !” 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 

Następnie głos zabrali:. p. S. Adamczyk, p. L. Zaleński, p. A. Dziedzic, p. A. Zdziebko,  

p. G. Rojewski, p. J. Kawa 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia ostatecznej 

hierarchicznej listy zadań w ramach programu „Nowa Huta dziś !” 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dzielnicy zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

-  pismem z Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa w sprawie projektów uchwał 

-  komunikatem z Wydziału Kształtowania Środowiska w sprawie afrykańskiego pomoru świń  

- podziękowaniami od Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa za udział w Dniu Otwartym   

   Magistratu 

-  podziękowaniami od Szkoły Podstawowej Nr 129 za pomoc w realizacji festynu ekologicznego 

-  podziękowaniami ze Związku Harcerstwa Polskiego za wsparcie w obchodach Jubileuszu 60-lecia 

   Hufca 

- informacją o terminach podjęcia uchwał budżetowych na rok 2018 wraz z zadaniami w ramach   

  budżetu obywatelskiego  

 



 

 

Następnie p. A. Dziedzic odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu lipcu 

2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 17.07.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 19.07.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 24.07.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 20.07.2017r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

19.07.2017r. 

20.07.2017r. 

17.07.2017r 

 

Pan A. Zdziebko zapytał kto odmalowuje ławki na terenie Dzielnicy? Pan J. Kawa poinformował 

zebranych, że ławki na terenie Dzielnicy odmalowuje Firma Adrem. 

Pani K. Frankiewicz poinformowała o swojej interwencji w sprawie malowanego ogrodzenia  

w os. Łuczanowice. Głos zabrali także p. A. Dziedzic, p. St. Stroński, p. J. Kawa, p. G. Rojewski  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego poinformował zebranych, iż jutro tj. 30.06. 

jest ostatni dzień głosowania na zadania budżetu obywatelskiego. 

Pan S. Adamczyk zwrócił się z prośbą o interwencję w ZZM w sprawie krzaka przy Szkole 

Podstawowej nr 129 zasłaniającego widoczność przy ul. Architektów.  

Pan W. Wojnarski poinformował o rozpoczęciu budowy ośrodka kultury w os. Kantorowice. 

Pan L. Zaleński podziękował Członkom Rady Dzielnicy za udział w Pikniku w Zesławicach 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

27 lipca 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Pan Andrzej Dziedzic podziękował za przybycie i o godz. 1940 zamknął posiedzenie XXXIII Sesji 

Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

  

Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


